
 

Tid HVAD handler punktet om Info/dialog/beslutning 
- bilag 

Hvem 

17-
17.o5 

Godkendelse af dagsorden 
 

 Alle 

Referat: Dagsordenen er godkendt. 
17.05-
17.10 

Opfølgning på beslutninger fra mødet d 15.05.24 
Referatet fra 15.05.24 er vedlagt denne 
dagsorden 

Bilag vedlagt Alle 

Referat: Ikke noget til opfølgning før efter ferien. 
17.10-
17.20 

Evaluering af forældredebataften d 22.05.24   

Referat:  
Aula har angiveligt vist forkert på deltagerantal, så der var ikke så mange tilmeldte som vi troede. 
Det var et virkelig godt indhold og ærgerligt at der ikke kom flere. 
Hvis vi skal gøre noget tilsvarende igen, skal vi arbejde med, hvordan det kommunikeres og nudges til at 
huske at komme. 
Der var nogen virkeligt gode snakke og gode input at arbejde videre med i forhold til principper for 
skolehjem samarbejde. 
Forældregruppe samles før skoleferie for at udarbejde et lille velkommen til PVG skriv. 
17.20-
17.30 

Næste skoleårs møder. SB møder, ønskes fortsat 
6 møder? Næste skoleårs tema, en orientering 
om anvendelsen af kursustid samt stillingtagen til 
ønsket om to pædagogiske fredage. 

Forslag til dato’er for 
SB møder: 28.08.34, 
9.10.24, 4.12.24, 
19.02.25, 23.04.25 og 
11.06.25 kl 17-19 

Lisbet og alle 

Referat: De foreslåede datoer er godkendt og de 6 møder vurderes passende. 
Næste års tema for personalets aftenmøde er ADHD og hvad SOF’s arbejde og tilbudsvifte er. 
Specialområdets fremtid. 
Skolebestyrelsen godkender at skolen kan lukkes klokken 12.00 to fredage til pædagogisk dage. 
17.30 
– 
19.15 

Evaluering af skolebestyrelsens arbejde og 
beslutninger 

 Anne-Katrine og 
alle 

Referat:  
    
 
    
 
    
 
    
 
    

 Referat fra Skolebestyrelsesmøde d 12.06.24  
SB møde 12.06.24 kl. 17-19.15 
Medl. Forældrerepræsentanter: Ane Kirstine Mølgaard Mathiasen, Tove McDonald, 

Christine Ejdesgaard Esbensen, Jacob Biilmann Christensen, Nanna Sverrild, 
George Frölich, Anne-Katrine Thørring 
 
Suppleanter:  Anette in Sook Holmen 
 
Medarbejderrepræsentanter: Jeanne Eriksson (Pædagog), Jens Viby (Lærer), 
Siri B. Helleren (KKFO-leder) Lisette Ørsted (souschef) 
 

Ordstyrer 
Referent 
Afbud 

Nanna 
Lisbet 
Siri, Jacob 



 
    
 
    
Referat:  
 
Kl 
18.35-
19 

INFO kort fra: 
 Ledelsen 
 Skolebestyrelsen 
 Medarbejdere 

 

Info  Respektive 
ansvarlige 

Fra medarbejderne: Jens stopper i skolebestyrelse.  Søren fra 2.klasse bliver lærerrepræsentant fra 
næste skoleår. 
Man er landet godt på Siljangade. Børnene tager godt imod det nye, men de er tydeligt mere trætte. Der 
kan fortsat komme en reaktion, når børnene er mere på plads.  Rart med lyse lokaler og muligheder for 
at gå direkte adgang til skolegården fra alle klasser. 
 
Fra ledelsen: Udskolingen er i gang med de mundtlige eksamener ovenpå de skriftlige eksamener og det 
går virkelig godt. Censorerne er meget imponerende. Der bliver givet flotte karakterer. 
 
 
 

 

Punkter til kommende møder: 

 Anbefalinger til skærmbrug 
 Evaluering af flytning og erfaringer ift tilbageflytning incl evt forældredeltagelse til fx malearbejde. 
 Faglokaler (pkt kommer på dagsorden, når der er taget en politisk beslutning om lovpligtige 

faglokaler. Rambøl har i samarbejde m/ L&L udfærdiget et forslag, der indebærer en ny bygning til 
indskolingen (bh.kl – 3.kl) i skolegården 

 Når skole/hjemsamarbejdet knager, drøfte (processen) 
 Samlæsning – hvad dækker betegnelsen og hvordan kan det se ud i praksis? 

 

 
 
 

 


